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Ajuda i rebràs
Aquesta és la història del Manel, la
Rosa i la seva petita de 4 anys; també
és la història dels seus pares i la dels
seus tres germans, però podria ser
l'història de milers de famílies àdhuc

de la meva mateixa. Em dic Arantxa

i tinc 32 anys i des de fa poc la meva

família ha crescut. Ara som tres més,
el Manel, la Rosa i la seva petita; tots
dos estan a l'atur i són els meus veïns,
veins nouvinguts que no conec de res,

només conec les seves ganes de treba¬
llar i la seva vergonya al demanar-me
menjar perquè no poden comprar un

cartró de llet per la seva fíHa.
No els hi agrada tenir que passar

aquesta vergonya, a mi no m'agrada
que aquesta nena passi fred i gana
visquent a im país del que en diem 1er
món i on esperem amb candeletes que

vinguin les rebaixes per poder com¬

prar més i més roba. Tan sols volen
menjar, menjar i una feina per deixar
de passar vergonya i deixar de preocu¬
par-se perquè al menjador de l'escola
puguin donar-li les sobres del dinar
perquè la seva filla pugui sopar.
Realment necessitem anar a l'última

moda, tenir el millor cotxe o gastar
aquell perfum tan car, quanels nos¬

tres veïns, amics, famüiars es moren

de gana al costat de casa?
Jo no, no ho necessito, per això quan

tinc la sort d'agafar el carro de la com¬

pra compro per la meva nova famí¬
lia, perquè no puc dormir pensant si
aqueU dia l'ONG x els hi haurà donat
menjar o no.
Sóc conscient que molta gent es tro¬

ba a la mateixa situació, però sóc egois¬
ta, m'amoüio pel Manel, la Rosa i la
seva petita, és per això que us demano
ajuda en la mida que pegueu, ajudeu a

la vostra nova famüia, la que tingueu
més a prop, us asseguro que sereu més
fehços, amb una mirada dels seus ulls
estareumés que recompensats.
Si creus que els pots ajudar, sisplau

fes-ho, només volen treballar per po¬
der menjar.

ARANTXA BERNALDO

Sant Pere de Vilamajor
ayudamanelrosa@hotmail.com

Prisas=inseguridad
Soy rm vecino de Vilanova del VaUès
y como tal me gustaria exponer unos

hechos que veo viendo desde que voy

a llevar ami nieto al IES de este mvmi-

cipio. Pues bien, he estado observando
a padres/madres que, supongo, con
mucha prisa, dejan a sus hijos/as a pie
de carretera, ya sea con niebla, llueva
o truene, sin pararse a pensar en el
peligro que eUo conlleva, haciendo es-

Pensionista perplejo

Queridisimo ministro Corbacho: He
recibido como cada año la carta que

usted me envia con el importe demi
aumento de pensión, lo cual agra¬
dezco, ya que debe de ser un gran

esfuerzo para usted, ya que cada dia
somos más. Este año mi aumento

ha sido del 1%, es decir de 900 euros
a 909 euros. Quiero entender que
el pais está mal y que hay que ha¬
cer frente a muchos gastos y como

siempre tenemos que pagarlos entre
'todos'. Pero lo que si me duele de su

notiñcación es que me tome el pelo
descaradamente y que textualmente
me diga lo siguiente: "Con caráíer
general las pensiones se íncrermen-
tarán en 2010 un l%y además se con¬

solida la revalorización del 2% que se

efectuó en enero del 2009, cuya previ¬
sión inicial ha resultado ser superior
al resultado real del índice de precios
al consumo (IPC), medido en el perio¬
do de noviembre 2008 a noviembre de

2009, por ello el mantenimiento de su

poder adquisitivo queda plenamente
garantizadoy mejorado".

Sr. Corbacho: con sinceridad, ¿us¬

ted cree que mi poder adquisitivo
mejora con el 1%? No quiero hacerle
una eterna lista de todo y cuánto
sube la vida; sólo me gustaria que

me dijese alguna cosa que usted ad¬
quiera en su vida que se lo encuen¬

tre amnentado im 1%. No quiero ni
mencionar el IRPF. Le ruego que

para el próximo aumento, se ahorre
por lo menos algunas frases que in¬
dignan a cualquiera. A este ritmo no
se si lograrán que dejemos de fumar,
pero lo que casi es seguro es que de¬
jaremos de comer.

PD. Sólo nos faltaba el drama na¬

cional que ha supuesto
la no presentación a

Eurovisión de Kar-

mele Marchante. v *
SALVADOR

VALIENTE

Granollers

ta acción incluso delante del BUS, con
lo cual la visibUidad de su vehículo es

nula, algunos por ahorrarse el entrar
a la calle del Terral y salir por el acce¬
so que ha facilitado el ayuntamiento,
unos metros más allá y que supone un

desplazamiento de irnos pocos metros,
se convirtió la cañe en un solo sentido

y se facilitó el acceso, y los vecinos
siguen pasándose la seguridad de sus

hijos por el arco del triunfo en cuanto
a ctnturones y dejarlo en un sitio sano

y salvo... menos mal que a mi nieto lo
llevo yo o sus padres, que si no... pá¬
rense a pensar en eUos, las prisas no

son buenas consejeras.
ANTONIO PÉREZ

Granollers

La tuberculosis
no está erradicada

Hola, soy una lectora vuestra que, aun¬

que no soy buena escritora, me gusta¬
ria que si creéis oportuno escribiérais
un articulo sobre dos temas que me

preocupan y creo que los ciudadanos
de Granollers y resto de la comarca les
puede interesar.
El primero es una cuestión impor¬

tante para Granollers (puede que ya

tenga solución y yo crea que no). Con
las obras que se hicieron en el centro
de GranoUers para transformarlo en

peatonal, en la calle Josep Umbert (a
la altura del número 25) han puesto
dos bloques redondos de cemento para

que los vehículos pasen por el centro.
Pero no sé si han pensado en qué pa¬

sarla si se declarara un incendio justo
en ese tramo de la calle.

El segundo tema es un problema
que estoy viviendo en estos momen¬

tos. Tengo tuberculosis y aunque en

España, según creo, es ima enferme¬
dad erradicada, tengo serias dudas de
eUo. Pues en estos momentos con tanta

inmigración y la crisis que estamos
viviendo, creo que de aqui en adelante
vamos a tener serios problemas. Co¬
mo se trata de una enfermedad que

la seguridad social no contempla co¬

mo posible y yo soy alérgica y tengo
problemas respiratorios, tardaron 6
meses en detectármela. Desde enton¬

ces cada vez que voy a tratarme a la
unidad especial de Mataré, ya que co¬

mo es una enfermedad "no normal" y
además "contagiosa" no la controlan
en el CAP, veo que como mínimo hay
ese dia uno o dos nuevos casos de con¬

tagio. Preocupándome por el tema,
pregunté a una conocida ucraniana
mi problema y me dijo que tres de sus

amigos también están contagiados.
Puede que la seguridad social no quie¬
ra alarmar a la población, pero como

siga asi, creo que se les va a escapar
de las manos. No tengo forma de saber
cuánta gente hay en la comarca infec¬
tada, pero puede que vosotros si.

MONTSE GAGO BARÓN
Granollers

NOTA ACLARATORIA. Hecho la
consulta a CatSalut se nos dice que
en toda Catalunya hay diagnosticados
1636 casos, de los cuales 74 son del Va¬
Uès Oriental. El hecho que se le asig¬
nara Mataró es porque en los ficheros
de CatSalut Montse Gago figura como

residente en Arenys deMunt.

Josep Capdevila, escriptor
Quan el divendres passat, vaig veure

en una cantonada de la portada de la
Revista del VaUès, una fotografia me¬

va que deia: Josep CapdevUa. Escrip¬
tor, vaig quedar tot sorprès.
Caram, escriptor, això ja són parau¬

les majors. Jo escriptor?, no, vaig pen¬

sar, no es ben bé això. Diu el diccio¬
nari: escriptor, persona que es dedica
a escriure obres de literatura o textos

d'interès.

Vist des d'aquest punt de vista, ja
deu ser correcte, ja que efectivament
he escrit un Uibre, "L'Esbart Dansai¬
re de GranoUers", que és un text crec
força interessant per tal de conèixer
el tarannà durant molts anys d'una
entitat de la nostra ciutat. És clar, que
si agafem "ESCRIPTOR", aixi, amb
majúscules, amb tot el que implica
aquesta definició, la veritat es que no

és aquesta una manera del tot correc¬
ta per qualificar-me.
Però com que hi ha un Uihre escrit,

hi ha un escriptor. De tota manera no

us penseu pas que si el Uihre ha que¬

dat maco, presentable i es pot Uegir,
sigui tot mèrit meu. Al darrere hi ha
la feina dels tècnics de l'Ajuntament
de GranoUers encarregats d'aquestes
tasques, començant per la Miriam
Torres, que ha repassat el text, i li
ha donat estil perquè fos entenedor,
canviant si calia l'estructura d'alguna
frase per tal de miUorar-la. La tasca
de la correctora, ha estat important
(no sóc "Escriptor" recordeu-ho), i si
finalment el Uibre té una bona presèn¬
cia, tant interior com exterior, ha estat
gràcies a la bona feina del muntador.
A totes aquestes persones, vagi el meu
agraïment.
VuU donar també les gràcies a tots

els que vàreu venir a la presentació,
dansaires d'ahir, d'avui, familiars,
amics, i seguidors de l'Eshart Dansai¬
re de GranoUers. Estic content de que

us hagi agradat.
I si algú hi troba alguna co¬

sa que està malament, si
us plau, m'ho podeu co¬

municar. Josepl957@
gmaü.com. Gràcies.

JOSEP
CAPDEVILA

Granollers
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